
Zbigniew Napłoszek Zybułtowo dn. 07.01.2021 r.
Radny Gminy Grunwald

Do: Wójt Gminy Grunwald

Zapytanie

Czy Gmina Grunwald wystosowała zapytanie ofertowe dotyczące 
odśnieżania dróg gminnych oraz ciągów pieszych?
Jeżeli tak to gdzie takowe informacje są udostępnione?

Ponadto proszę o informację:

1. Jaki podmiot (podmioty) mają podpisaną umowę dotyczącą odśnieżania 
dróg gminnych?
2. Jaka jest stawka godzinowa za wykonanie usługi?
3. Czy stawka jest ogólna, czy zawiera zmienne dotyczące różnych prac 
dotyczących odśnieżania?
4. Kto jest odpowiedzialny za logistykę usługobiorców oraz zgłoszenia?
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